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Anadolu Üniversitesi, Borabey Göleti'ni su sporları merkezine dönüştürüyor 

üzel Sanatlar Fa
kültesi Seramik Bö
lümü 3. sınıf öğren

cisi Zehra Serbest, 
TRT'nin amatör ses sanat
çısı sınavında ikinci oldu. 
Ankara Radyosu'nun 
Türk Sanat Müziği dalın
da açtığı sınavda, 300 
aday arasında ikinci sırayı 
almayı başaran Zehra Ser
best, mezun olduktan 
sonra sanatın başka bir 

boyutuna hazırlanıyor. Sı
navı kazandığı için mutlu 
olduğunu belirten Zehra 
Serbest, okulunu bitirme
sinin ardından müziğe 
yöneleceğini söylüyor; 
ancak ilk hedefi iyi bir 
müzik eğitimi almak. Ye
teneğin yanında eğitimin 
de mutlaka gerekli ol
duğunu vurgulayan Zeh
ra, "Nota ve şan dersleri 
almak istiyorum" diyor. 

kırda su sporu 
~ Su sporları tesislerinin yapımına 

t "·••· . ,ııs •t kısa sürede başlanacak. 
suw ıo:uL au 

ozdağ'ın eteklerinde, Emir
cioğlu ve Kavacık Köyleri 
arasında yer alan Borabey 
Göleti, Anadolu Üniversi
tesi tarafından Su Sporlan 

Merkezi haline getiriliyor. Borabey 
Göleti'nde yelken, rüzgar sörfü, 
skuba gibi çeş i tli su sporlan yapıla
bilecek. 

Fidan dikildi 
İlk aşamada, 21 Nisan 1999 günü 

düzenlenen törenle gölet çevresin
deki 35 hektarlık alanın ağaçlandır
ma çalışmaları başladı. Törene, 
Rektör Prof. Dr. Engin Ataç'ın yanı
sıra Eskişehir Valisi Ali Fuat Güven, 
Büyükşehir Belediye Başkanı Prof. 

İlk aşamada gölet çevresine 
5 bin fidan dikildi. 
Gölet çevresine 50 bin fidan 
daha dikilerek orman yapılacak. 
Ağaçlandırma töreninde Sualtı 
Sporları Kulübü'ne bağlı dalgıç
lar çeşitli gösteriler yaptı. 

Dr. Yılmaz Büyükerşen, mi lletvekili 
Necati Albay, 1. Taktik Hava Kuv
vet Komutanı Korgeneral Gökalp 
Yuğnak, Tepebaşı Belediye Başkanı 
Ahmet Ataç, Odunpazan Beled iye 
Başkanı İ sma i l Ateş ile öğretim ele
manı, personel ve öğrenci l er katıl 
dı. 

Dalgıçlardan gösteri 
Anadolu Üniversitesi Halk Dans

ları Top l u l uğu da törende yer alır
ken, Sualtı Sporlan Kulübü'ne men
sup dört sporcunun yaptığ ı gösteri 
büyük ilgi gördü. Şen l ik havasında 
geçen fidan dikme töreninde Rektör 
Ataç öğrenc il er ve Halk Dans l arı 
Topluluğu i le birl ikte halay çekti. 

Hedef 50 bin fidan 
Ağaçlandırma çal ışmalarının ilk 

aşamas ı nda gölet çevresine 5 bin fi
dan diki ldi. Bölgeye üç yı l içinde 50 
bin fidan diki lmesi hedefleniyor. Pro
jeye, Köy Hizmetleri Bölge Müdürlü
ğü ile TEMA Vakfı da destek veriyor. 

Eskişehir' e su sporları 
Rektör Prof. Dr. Engin Ataç, gölet

te su sporlan için gerekli tesis lerin 
yap ı mına kısa sürede baş l anacağ ı nı 
bi ldirerek, "Amac ım ı z, hem Es
k i şehir'e yeni bir spor merkezi 
kazand ı rmak, hem de su sporlarını 
Anadolu'nun bozkır ı nda yaygınlaş
t ı rmaktır" dedi. 

Ağaç dikme töreninde Rektör Ataç da öğrencilerin coşkusuna ortak oldu 
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Öğrencilere, yeni yerel yöneticilerden neler beklediklerini sorduk: 

•• • 
Oğrenciler ne dıyor? ı 

Serpil Altın 
İBF STV 1 
Yeni yerel yö

netimden önce
likli beklentilerim 
arasında temiz bir 
çevre, büyük bir 
sinema ve yazlık 
sinema, talebi 
karşılayabilecek 
kadar otopark gi
bi geneli ilgilen

""'--------~---' diren konuların 

yanında Belediye otobüsü ve dolmuş du
raklarının yerinin belirlenmesi önemlı bir 
sorun. Örneğin Süleyman Çakır Lisesinin 
önLJne veya Merkez Postane'nin karşısına 
eskiden olduğu gibi durak yapılmalı, çün
kü o çevreden ulaşım oldukça zor olu
yor.Ayrıca, spor aktivitelerinin gerçekleş
tirilebileceği bir tesis ve Bademlik'teki gi
bi ama daha temiz bir havuzun bulunma
sını isterdim. 

Murat Karataş 

İBF STV2 
Eskişehir için te
miz bir çevrenin 
yaratılması, Üni
versite öğrencile
rinin barınma ve 
sosyal ihtiyaç· ları

nı giderebilecek
leri kaliteli me

~------~ kanların olması, 
Eskişehir yerel yönetimi için göreve baş
layacak yetkililierden öncelikli beklenti
lerım. Her türlü imkanın bulunduğu bü
yLJk bir alışveriş merkezi, sinema-tiyatro 
gibi sosyal kültürel mekanların daha faz
la olarak kente kazandırılmasını isterim. 

Burhan Başoğlu 
Hukuk 4 
Eskişehir'de öğ

rencilik yaptığım 
4 yıl süresince Es
kişehir'deki altya
pı eksikliği ve 
plansız kentleş
me en çok dikka
timi ç_eken sorun
du. Ozellikle bir 

"c:=~==::::===:::::'.J üniversite kenti 
olan hu şehirde 

gençlerin sosyal ve sportif faaliyetlerini 
SLJrdürebilecekleri alanların kısıtlılığı so
nucunda _gençlerin kafelere hapsolması, 
geleceği devralacakları düşünüldüğünde 
düşündürücü ve üzücü bir hal alıyor. 
Umarım yerel yönetimi bıraktığımız poli
tikacılar kentteki bu eksiklikleri görüp Es
kişehir'ı çağdaş bir üniversite ve kültür 
kenti haline getirirler. 

Anadolu Üniversitesi 
Haftalık İletişim Gazetesi 
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İktisat 4 
Öğrencinin 

derdinden en iyi 
anlayabilecek bi
rinin varolması 
benim açımdan 
sevindirici. Ön
celikle çözüm
lenmesini bekle
diğim ilk öğrenci 

-------~ sorunu son dö
nemde oldukça yükselen ev kiralarının 
bir çözüme ulaştırılmasıdır. Bununla ilgi
li olarak öğrencilere tek odalı evlerin ya
pılması başarımız açısından uygun ola
caktır . Ayrıca fakültelerde derece alan öğ
rencilerin yerleştirilmesinde yardımcı ol
malarını istiyorum. Ekonomik sorunları 
olan öğrenci arkadaşlarımıza da yardımcı 
olmalarını yerel yönetimden bekliyorum. 

Metin Yiğit 
İİBF İktisat 4 
Görevi devra

lan yeni yerel yö
netimden trafiğin 
düzenlenmesi, 
eğlence yerleri
nin kapanış saat
lerinin uzatılma
sı, öğrencileri 
ulaşım kolaylığı 
sağlanmasını ör

neğin ücretsiz öğrenci servisleri gibi, ge
celeri belediye otobüs saatlerinin uzatıl
ması, Üniversite öğrencilerine lokanta, 
büfe gibi yerlerde indirimler yapılması, 
gençlik kültür merkezleri ve spor komp
lekslerinin yapılması beklentilerim arasın
dadır. 

Hatice Dumanoğlu 
Hukuk 
Daha demok

ratik toplum, her
kesin dilek ve is
teklerini açıkça 
dile getirebildiği 
çağdaş bir düzen 
istiyoruz. Ayrıca 
Türkiye'nin gele
ceği olan üniver

~~-- -- _--_-_- _- __ -_ -_ -- -- ~- -- site gençlerine 
daha rahat okuma imkanlarının sağlan
ması için çalışmalar bekliyoruz. Çevre te
mizliğinin, yoğun kültürel etkinliklerin 
düzenlendiği, halkın beklentilerinin karşı
lanabildiği bir yerel yönetimin görevlerini 
en iyi biçimde gerçekleştirmesini arzulu
yorum. 

~sun Ercan 
İiBF İşletme 
Yeni gereksiz parklar, kaldırım süsle

meleri, çiçeklendirmelere son verilmeli, 

Porsuk temizlen
meli, insanlara 
yerlere tükürme
me bilinci aşılan
malı, özellikle bu 
çözümlenmesi 
zor bir sorun an
cak caydırıcı ön
lemler alınması 
gerektiğini düşü
nüyorum. Öğ

rencilerin konut problemleri çözümlen
meli, öğrencilerin kafelerle sınırlı sosyal 
yaşamının kültür kulüpleri ve internetle 
kütüphanelere taşınması için çalışmalar 
yapılması gerektiğini düşünüyorum. 

Bengü Yener 
Mimarlık4 
Büyükşehir Be

lediye Başkanı 
Yılmaz Büyüker
şen Anadolu Üni
versitesi'ne bü
yük katkısı olan 
biri. Üniversiteye 
yaptığı bilinçli 
düzenlemeler gi
bi Eskişehir için 

e güzel gırışım erde bulunacağına inanı
yorum. Kendisinden şehrin gelişimi açı
çından önemli olan Porsuk Çayı'na daha 
özen göstermesini bekliyorum. Ayrıca da
ha iyi bir kentleşme yapısına sahip bir Es
kişehir görmek istiyorum. 

Öner Kargı 
Mimarlık 3 
Kent içinde öğ

rencilerin gidebi-
leceği sadece 
Porsuk kenarı 
var. Gidebilece
ğimiz daha farklı 
mekanlar olmalı. 
İzmir'de de iki 
üniversite var 

~====~~~~ ama büyükşehir 
havasına sahip. 

Eskişehir için 3. Üniversite tartışmaları ya
pılıyor fakat şehir büyük kasaba olmaktan 
daha ileri gidemiyor. İki büyük üniversite
si olan bir kentin bence daha kompleks 
yanları olmalı. 

Ali Say 
Mimarlık 4 
Öğrencinin şehir içinde konaklama so

rununa çözüm bulunması, daha kolay 
hale getirilmesi. Öğrencinin tüketim kesi
mi olarak görülmesi sonucu ev sahiple
rinnin giderek artan maddi kazanç istek
lerine dur diyecek sivil toplum örgütüne 
yerel yönetimden destek verilmesini bek
liyorum. Üniversitenin yetmeyen kampu
se alternatif olarak yarattığı İlave bir 2 Ey-

lül kampüsü 
gündemde. Mut
talip civarına ku
ru lan bu yeni 
oluşum kampüse 
eğitim öğretim 
zenginliği sun
maya çal ı şan 
idari yönetimin 
ulaşım konusun
da daha düşün

celi davranarak öğrenc i ye zu lüm çektiren 
saat başı otobüs bunalımına çözüm bul
masını temenni ediyorum. Yerel yöneti
min uluşım sağlamakla görevlendirdiği 
belidiye ve özel otobüslerin yetersiz kal
ması ve otobüslerdeki sıkışıklık problemi
ne ne zaman çözüm bulunacağını merak 
ediyorum 

İİBF işletme 3 
Sosyal aktivite

leri n biraz daha 
arttı rı I ması çok 
iyi olacaktır. 
Gençleri özellik
le üniversite kesi
mini adalar mev
kiine mecbur bı
rakmak istenmi
yorsa gençlerin 

gidebileceği farklı mekanlar sağlanmalı
dır. Yeni yönetimden buna benzer ça l ış
malar görmek bizleri mutlu edecektir. 

Çelik Çelikyaman 
iBF, EİP2 
Yerel yönetim

den pekçok bek
lentimiz var, ama 
öncelikle öğren
cilerin kent yaşa
mından zevk ala
bilecekleri sosyal 
ve kültürel me
kanların daha ka

---- ~- -.... ~-~-- liteli hale getiril
mesi. Ayrıca, öğrencilerin barınma ve ye
mek gereksinimlerini çözebilmeleri için 
belediyenin de destekte bulunmasını isti
yoruz. 

Gökhan Erlertürk 
İİBF Maliye 3 

Özellikle Bü
yükşehir Beledi
yesi gibi bir ibare 
altında kasaba 
görüntüsü olması 
beni rahatsız edi
yor. Eskişehir'in 
biraz daha geliş
mesi tabii ki he

~~~-~--~ pimizin dileği.Bu 
gelişme sürecınde bir takım yozlaşmalar
dan kaçınılması gerektiğini düşünüyo-
rum. H.vırlay,ın 

Özge Ercebe 
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Üniversite Senatosu Kosova'daki etnik temizliği kınayan bir bildiri yayımladı 

Sırp. soykırımına tepki 
A

nadolu Üniversitesi Sena
tosu, yayınladığı bildiriyle 
Kosova'daki Sırp vahşetini 

kınadı. Senato, 6 Nisan'daki 
toplantısının ardından yayınla
dığı bildiride, Sırbistan Devle
ti'nin, Kosova'da yaşayan mil
yonlarca Arnavutu, sistemli şe
kilde yok etmeye çalıştığı vur
gulandı. Senato, NATO hareka
tının da desteklediğini açıkladı. 

Anadolu Üniversitesi Senato
su'nun bildirisinde şu görüşlere 
yer verildi: 

"İnsanların en temel ve vaz
geçilmez haklarının başında ya
şama hakkı gelmektedir. Bu 
hakkın korunması, geliştirilmesi, 
devletlerin varlık nedenlerinin 

başında gel-
mektedir. Oysa 
günümüzde 
Sırbistan Dev
leti, Kosova'da 
yaşayan mil
yonlarca Arna
vut yurttaşının 
başta can ve 
mal güvenliği 
olmak üzere 
tüm haklarını 
elinden alma 
ve onları bi-

Anadolu Üniversitesi 
Senatosu, Arnavutla
ra uygulanan etnik 
temizliği kınayarak, 
NATO harekatına 

destek verdi. 

goslavya' daki 
iç barışı boz
makta, yeni 
bir Balkan ve 
Dünya Sava
şı'nın tohum
larını ekmek
tedir. 

Bizler Ana
dolu Üniver
sitesi Senato 
üyeleri olarak 
yerinden, 
yurdundan 

linçli ve sistemli bir şekilde yok 
etme politikası izlemektedir. 

Tarihin derinliklerinde kalmış, 
insani değerlerle bağdaşmayan 
ırkçılığı yeniden hortlatarak Yu-

kovulan aç, susuz bırakılan, ca
nını kurtarmak amacıyla komşu 
ülkelere sığınmak zorunda ka
lan Arnavutlara karşı uygulanan 
baskıyı, zulmü ve etnik temizli-

ği kınıyoruz. Bu vahşeti durdur
mak için başlatılan NATO hare
katını destekliyoruz, Sırbistan'ın 
izlediği politikayı çağın gerçek
leriyle ve insani değerlerle bağ
daştıramadığımızı belirtiyoruz. 
Sırbistan yöneticilerinin yerin
den, yurdundan, ailelerinden 
koparılan insanların daha fazla 
acı çekmeden evlerine dön
melerini, parçalanan aileleri bir
leştirecek önlemleri almalarını 
ve uyguladıkları insanlık dışı 
politikadan vazgeçmelerini, in
sanlığın yüzkarası, toplum
lararası kin ve nefreten kaynağı 
olan soykırımı durdurmalarını, 
Arnavutların can ve mal güven
liğini sağlamasını bekliyoruz." 

12 milyon insan mülteci 
Birleşmiş Milletler'in hantal yapısından bir an 
önce kurtarılması gerektiği bildirildi. 

A
nkara Üniversitesi Siyasal 
Bilimler Fakültesi'nden 
Yrd.Doç.Dr. Funda Kes

kin, Birleşmiş Milletler Mülteci 
Hukuku Eğitimi Bölge Koordina
törü Cristoph Bierwirth, B.M.'in 
dünyadaki konumu ve mülteci
leri korumadaki rolü üzerine İle
tişim Bilimleri Fakültesi'nde bir 
konuşma yaptılar. 

BM'nin görevinin dünyada 
barışı korumak olduğunu söyle
yen Keskin, B.M.'in 14 üyesinin 

olduğunu ve bu durumunda ka
rar alınırken sıkıntı doğurduğu
nu belirtti. Keskin, Türkiye'nin 
de üyesi bulunduğu B.M.'in bu 
hantal yapısından bir an önce 
kurtarılması gerektiğini de söyle
di. 

Cristoph Bierwirth de B.M.'in 
mültecileri korumaktaki rolünü 
anlattı. Bierwirth, şu anda dün
yada toplam 12 milyon insanın 
mülteci konumunda bulun
duğuna dikkat çekti. 

Hürriyet'ten 
gazetemize ziyaret 
Hürriyet gazetesi Genel Ya

yın Danışmanı Hasan Yıl
maer, gazete çıkarmanın 

çok zor bir iş olduğunu belirterek, 
"Bir kurum gazetesi olunca iş da
ha da zorlaşıyor" dedi. 

Hasan Yılmaer, 20 Nisan Salı 
günü Anadolu Haber'i ziyaret et
ti. Yılmaer, yazı işleri müdürümüz 
Yrd.Doç.Dr. Halil İbrahim Gür
can, Haber Editörü Uzm. Ufuk 
Tözelik ile muhabirlerin katıldığı 
sohbet toplantısında Anadolu Ha
ber'e ilişkin düşüncelerini dile ge
tirerek, "Hiçbir gazete yüzde 100 

özgür değildir. Her gazete kendi 
yayın politikası doğrultusunda en 
iyiyi yapmaya çalışır. İlk sayısın
dan beri izlediğim Anadolu Ha
ber de kurum içi iletişimde yayı
nını başarıyla sürdürüyor. Sizleri 
ve hocalarınızı, derslerinin yanın
da zaman ayırarak böyle bir gaze
te çıkardığınız için kutluyorum" 
dedi. Hasan Yılmaer, sohbet top
lantısında 54 yıllık gazetecilik ya
şamında karşılaştığı çeşitli olaylar
dan örnekler vererek, Anadolu 
Haber'e ilişkin önerilerini dile 
getirdi. 

Cumhuriyet Treni yollarda 
Cumhuriyet'in 75. yılı kutlama etkinlikleri kapsamında yer 

alan ve aslına göre hazırlanan Cumhuriyet Treni 13 Nisan 
günü sabah saat 1 0'da Eskişehir'e geldi. Günümüz 
gencliğine Kurtuluş Savaşı günlerini yaşatmak ve 
Cumhuriyeti tanıtmak amacıyla yola çıkan Cumhuriyet 
Treni, Eskişehirlilerin yoğun ilgisiyle karşılaştı. TRT ve 
TCDD'nın işhirliği ile hazırlanan Cumhuriyet Treni'nde Ulu 
Önder Atatürk'ün yurt gezilerinde kullandığı özel vagonu, 
TCDD'nin tanıtıldığı sergi vagonu ve Kurtuluş Savaşi'nı anla
tan maket vagonu bulunuyor. Anadolu Üniversitesi Rektörü 
Prof. Dr. Engin Ataç'ın da gezdiği Cumhuriyet Treni 15 Nisan 
Pazar günü sabaha karşı saat 4'de Eskişehir'den ayrıldı. 
Atatürk'ün de yurt gezilerinde izlediği rotayı izleyen 
Cumhuriyet Treni, 19 Mayıs'da Ulu Önder Atatürk'ün 
Kurtuluş Savaşını başlattığı Samsuna ulaşacak. 23 Mayıs'cla 
Sanısun'dan hareket edecek olan Cumhuriyet Treni yolcu
luğunu 31 Aralık'da İstanbul'da tamamlayacak. 

Prof. Tolga Yarman: 

Einstein'ın 
teorisi yanlış 

T
ürkiye Bilimler Akademisi 

· Üyesi Prof.Dr. Tolga Yarman, 
üniversitemizde verdiği konfe

ransta, Albert Einstein'in 1915 yı
lında ortaya at
tığı ünlü "Ge
nel Rölativite 
Teorisi"nin 
yanlış olduğu
nu ileri sürdü. 
Fen Fakültesi 
Fizik Bölü
mü'nün düzen
lediği konferan
sa konuşmacı 
olarak katılan 

Prof. Tolga 
Yarman 

Yarman, teorinin tamamen yanlış 
olduğunu söyledi. Tolga Yarman, 
"Einstein ve tüm ahali neredeyse 
bir asırdır doğanın özünü ıskala-· 
mış. Genel rölativite özelde yakla
şık, genelde ise yanlış" diye konuş
tu. 

Yarman, Einstein'ın "Genel Röla
tivite" teorisinde yer alan alfa sabit 
değerinin küçük olduğu varsayı
mından yola çıkarak teorisini for
mule ettiğini, ancak kendisinin "Ya 
alfa küçük değilse?" sorusundan 
yola çıkarak yeni bir teori geliştir
diğini ve bu yeni teorinin konuyla 
ilgili tüm bilim dallarını et
kileyeceğini vurguladı. 

Bin fidan daha 
ESKİŞEHİR Çevre Derneği, Dör

düncü Hatıra Ormanı'nı Kanlı
pınar 'da oluşturdu. 4 Nisan 
günü düzenlenen törende öğ
renciler ve Eskişehirliler tara
fından bin adet fidan dikildi. 
Bu arada derneğin 3 Nisan gü
nü yapılan genel kurulunda es
ki yönetim ibra edilerek yeni 
yönetim kurulu oluşturuldu. 

Toplum 
sağlığı, 
çevre 
temizliği 
ile 
başlar ... 



Çocuk ve iletişim sempozyumundan çarpıcı sonuçlar 

Kitap TV'ye yenildi 
Türkiye'den çocuk manzaraları: Aile meclisinin suça yönelttiği, varoşlarda hasta
lıklarla boğuşan, kitap okumak yerine televizyon izlemeyi yeğleyen çocuklar ... 

I• letişim Biliml_eri Fakültesi'nin 
düzenlediği "i letişim Ortamla
rında Çocuk Birey" semyozyu

mu, ülkemiz çocuklarının içinde 
bulunduğu durumu gözler önüne 
serdi. Sempozyumda konuşmacı
lar, çocukların namus cinayeti 
adı altında, aileleri tarafından su
ça yöneltildiği, büyük kentlerde
ki vdroşlarda alt yapı eksikliği 
yiizünden hastalıklardan etkilen
diklerı ve artık kitap okumanın 
yerini televizyon izlemenin aldı
ğını söyledi ler. 

Atatürk Kültür ve Sanat Merke
zi'nde, 13-15 Nisan tarihlerinde 
düzenlenen "İletişim Ortamların
da Çocuk B_irey" sempozyumun
da 'Yaşam içinde Çocukla ileti
şim', 'Çocuk ve Kitle İletişim 
Araçları', 'Sanat ve Çocuk' ve 
'Bilgisayarlı Ortamlarda Çocuk' 
olmak üzere dört konu ayrıntıla
rıyla tartışıldı. 

İletişim Ortamlarında Çocuk Birey Sempozyumu'nda çocuk ve 
medya ilk defa detayları ile ele alınarak geniş tartışmalar yapıldı. 

Sempozyuma SHÇEK adına ka
tılan Ayşe Kilimci, çocukların ai
le meclisi kararıyla "namus ci
nayeti" adı altında suç işlemeye 
itildiği ni söyledi. Bu durumun 
önlenebilmesi için devletin sert 
yaptırımlar uygulaması gerektiği
ne işaret eden Kilimci" Hayırlı 
evlat ana-baba sözü dinleyen de
ğil, kendisini gerçekleştirmiş 
olandır" diye konuştu. 

Kitap okumuyoruz 
İstanbul Üniversitesi öğretim 

üyesi Prof. Dr. Tülin Polat ise 
sempozyumda , orta ve yüksek 
eğitim alan birey sayısının art
masına karşın kitap okuma ora
nının düştüğüne dikkat çekti. Po
lat, "Lise ve üniversite eğitimi 
alanların sayısıl 965'den beri dört 

kat artmasına rağmen aynı süre 
içinde kitap okuma oranı yüzde 
27'den yüzde 3.S'e indi" dedi. 
Tülin Polat, yapılan anketlerde 
çocuklara sorulan "Neden kitap 
okumuyorsunuz?" sorusuna veri
len yanıtların yarısından fazlası
nın "TV izlemekten kitap oku
maya fırsat bulamıyorum" şeklin
de olduğunu söyledi. 

Psikolojik etkiler 
Üç gün süren sempozyumda, 

konuşmacılar, çocukların geli
şen iletişim teknolojileri karşısın
da şaşkına vurguladılar. İletişim 
araçlarının çocukları esir alması
nın önlenmesi gerektiğini belirten 
konuşmacılar, buna karşın geli
şen iletişim teknolojilerinin ço
cuk eğitiminde kullanılabileceği
ni ifade ettiler. Çocuğun gelişi
minde ailenin, eğitim kurumları
nın ve devletin üzerine düşen gö
revler bulunduğuna dikkat çeki
len sempozyumda, çocukların 
psikolojilerini ve gelecekteki ya
şamlarını olumsuz etkileyecek 

Çocukları rahat bırakın! 

Ç
ornk iletişimi alanında ülkemizin onde gelen uzmanları 
arasında yer al,ın Prof. Dr. Özdemir Nutku, çocuk ların çeşitlı 
C'ylenılcrk• s,ırıatc,ı eğilimlerin, dışa vurduklarını belirterek, 

bu gibi davr,ırıışl,ırın engellPnnıernesi gerektiğini söyledi. 
Çocukların scıncıta doğuşt.ın c>gilimli olclukbrını k,wdedcn Nutku, 
yar.ıtıcılıklarının gelişebilme ı için ozellikle bt•ş yaşına kadar rc1hc1t 
bırakılmal,m ve ba5k1 yapılnıam,1sı gerektiğini vurgul.ıdı. Prcıf. Dr. 
Özclcmir Nutku, anne ve babaların, çocukların kağıt kesme ve 
duv,ır boyama gibi davr..ınışlarına tepki göstermek yerine yaratı< ı 
eylemlerini teşvik etmelerini istedi. 

davranışlardan kaçınılması ge
rektiği vurgulandı. 

Şiddete yöneliyorlar 
Çocukluğunda şiddet gören bi

reylerin de ilerideki yaşamlarında 
şiddete yöneleceklerini söyleyen 
konuşmacılar, bireylerin çocuk
luk yıllarında aldıkları eğ itim ve 
yetiştirilme tarzının hayatının tü
münü etkileyeceğini kaydettiler. 

Yabancı dil ve çocuk 
Yabancı dil eğitimine ilköğre

timde başlanması ve ortamöğreti
me gelen çocuğa iknici yabancı 
dilin öğretilmesi gerektiğini vur
gulayan İstanbul Üniversitesi 
Edebiyat Fakültesi'nden Yrd. 
Doç. Dr. Necmettin Sevil, oyun 
aşamasında bulunar.ı çocuğa dil 
öğretilirken eğitim modelinin ço
cuğun içinde bulunduğu duruma 
göre bir belirlenmesi gerektiğini 
söyledi. 

İyi eğitim şart 
Çocukların en iyi eğitimi alma

larının da şart olduğunu belirten 
konuşmacılar, çocukların gelece
ğimiz olduğunu, büyüklerin de 
onlara yol göstermesi gerektiğini 
vurguladılar. Çocuklara en iyi 
eğitimin verilmesinde ailelere, 
eğitim kurumlarına ve devlete 
büyük görevler düştüğüne deği
nen konuşmacılar, bu konularda 
yapılabilecekleri sıraladılar. 

Sempozyumdan notlar: 
• İlk günün oturum başkanı 

olan Prof. Dr. İnal Cem Aşkun'un 
salonda boş yerler olduğunu be
lirterek, şimdi bir siyasetçi gelsey
di burası tıklım tıklım dolare:Jı de
mesi izleyiciler arasında gü lüş
melere yol açtı. 

• Görüştüğümüz izleyiciler 
sempozyumun üç güne sığdırıl
ması, öğrenciler ıse sempoz
yumun sınavlara denk gelmesi 
nedeniyle çok önemli olan bu 
sempozyumu baştan sona ız 
leyememekten yakındılar. 

Çelik _Ç~_\!~yam~'! 
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Sinemalarda çile 

Akşamcılar An'ya, rahatsızlar Kılıçoğlu'na_ .. 
Şimdi bu köşeyi okuyanlar bu başlık da ne alaka dıyebılır. 

Hemen belirtelim ki bu başlık Eskişehir'deki Arı ve Kılıçoğlu si
nemalarının bir özeti. Dünya sinemaları gün geçtikçe izlecinin 
rahatını daha da artırmayı hedeflerken Eskişehir'deki sinema
lar neden bunu göz ardı ediyor. Peki Eskişehirli sinemasever
ler neden hala bu bakımsız ve pis salonları dolduruyor. Gali
ba bunun nedeni de bu sinemaların Eskişehir'de alternatifi ol
maması. 

Makinist alkollüydü 
Günlerden pazar. Hem günü değerlendirmek hem de gün

lük koşuşturmadaki stresi üzerimizden atmak için birkaç arka
daşla sinemayc1. gitmeye karar veriyoruz. Amacımız eğlenmek 
ama ne yazık ki bunun için seçtiğimiz yer yanlış. Bir animas
yon filmi seçip salondaki yerlerimizi alıyoruz. Bir süre sonra 
film başlıyor. 45'inci dakikada aradan hemen önce salona gi
ren altı seyircinin gölgeleri perdede dolaşıyor. Onlar neredey
se yarısı bitmiş bir filmi izlemek için yerlerini arıyorlar. Bizse 
onların aralarından görebildiğimiz kadarıyla filmi izlemeye ça
lışıyoruz. Hepimizin kafasında birer soru; filmin ortasında se
yirci alınır mı? 

İkinci yarıya perdedeki Filmin Devamı yazısıyla başlıyoruz. 
Ama nedense görüntünün yarısı yok. Perdenin aşağısı karanlık 
bu sorun geçer, diye bir süre bekledikten sonra dayanamayıp 
isyan ediyorum ve filmi gösteren makinistle konuşmaya gidi
yorum. Makina odasının kapısını çalıyorum, kapı açılıyor, içe
riden yoğun bir alkol kokusu yüzüme vuruyor. Makinist bana 
bakıyor, ben derdimi anlatmaya çalışıyorum. Birden ağzına 
gözüm takılıyor, makinistin ağzının kenarından rakı akıyor. 
Söylediklerimi anlayamayacak kadar sarhoş, vazgeçip odadan 
çıkıyorum. Salona döndüğümde arkadaşlarımın gitmeye hazır 
beklediklerini görüyorum, beraberce sinemadan çıkıyoruz. 

Yeşil Arı'nın sol tarafında film izlemek başarısını gösteren
leri de tebrik ediyorum. Çünkü Dünyanın hiçbir sinemasında 
perdeye 100 derece yandan bakan koltuklarda film izlemek ne 
de olsa kolay değil. 

Sessiz sinema 
Kılıçoğlu Sineması, herşeyiyle Eskişehir'in en eski sinemala

rından birisi. 2000'e iki kala da bütünüyle tarihin gerisinden 
gelmeye devam ediyor. Birkaç ay önce Kılıçoğlu Sineması 
yetkililerinin "Ses sistemini" yenilediklerini biliyoruz. Bu ger
çekten olumlu bir davranış. Ama yeterli değil çünkü ses siste
minin gerçekten iyi olabilmesi içinde salonlarda iyi bir akus
tik olması gerekiyor. Kılıçoğlu Sinemasıda iyi bir akustiğe sa
hip olmadığı için de film esnasında sıkça ses patlaması olu
yor. 

Arkada kalanın canı çıksın 
Bununla birlikte Kılıçoğlu Sinemasına gitmiş insanlar genel

likle koltukların çok rahats ız olmasından ve bir nolu salonun 
havalandırmasının yetersizliğinden yakınıyor. Ayrıca kapalı 
yerlerde kanunen sigara içme yasağı olmasına rağmen bu 
sinemada film aralarında da bol bol sigara içiliyor. Bir nolu 
salonun arkalarında bir yerlerde film izleyecek olursanız da 
filmin başlamasını beklemeden öndeki insanı seyrinizin 
selameti için şimdiden uyarınız bizden uyarması. 

Sevgili Eskişehir 'liler 
Yoksul veya maddi imkanları kısıtlı Eskişehir'li ögrenciler

imizin eğitimin(' k,ıtkıda bulunmak ve burs vermek üzere, 
KUT LAMA ve CENAZE törenlerinizde çic;ek/çelmk yerine 
ESKiŞEHİR ÖĞRETİM VE EĞİTİM VAKFl'n,ı bağışt,ı bulu

nabilirsiniz. 

Adrt•s: Anadolu Üniversıtesi Vakıf Binası 
Tel: 1668 
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Tiyatrocular kitap okumuyor 
Hasan Erkek 
ödül aldı 

ANADOLU Üniversitesi Devlet 
Konservatuvarı Tiyatro Bölü
mü öğretim elemanlarından 
Öğr. Grv. Hasan Erkek, Dev
let Tiyatroları Genel Müdür
lüğünün Cumhuriyetin 75. yı
lı nedeniyle açtığı oyun yarış
masında ödül aldı. 158 oyu
nun katıldığı yarışmada Don 
Kişot'un Ruhu adlı oyunuyla 
ödüle layık görülen Erkek'e 
ödülü 27 Mart Dünya Tiyat
rolar Günü'nde Kültür Bakanı 
İstemihan Talay tarafından 
verildi. 

A
nadolu Üniversitesi Sahne 
Sanatları Bölümü'nde 14 
Nisan Çarşamba günü bir 

söyleşi yapıldı. Boyut-Mitos Ya
yınları ' nın sahibi Yılmaz Öğüt'le 
yapılan söyleşiye Özdemir Nut
ku, Ergin Orbey ve Ahmet Ce
mal'de katıldı. Rektör Prof. Dr. 
Engin Ataç' ın izleyici olarak bu
lunduğu söyleşi öğrenciler tara
fından büyük ilgi gördü. 

Sadece tiyatro eserleri bastığı 
içi n Çılgın olarak nitelendirilen 
Yılmaz Öğüt, Yayınevi'nin bu 
güne kadar 100 kitapta toplanan 
300 oyunu ve bunun yanında da 
32 tane kuramsal tiyatro kitabını 
bastığını söyledi. İşlerinin ger
çekten zor yürüdüğünü ve bir 
çok gönüllü yardımcıları oldu
ğunu belirten Öğüt, önümüzde
ki günlerde de 13 kitaplık bir 
Brecht serisinin basılacağının 

Türkiyede nüfusun 
10 milyon olduğu 

zamanlarda en az 3 
bin adet basılan bir ki
tap tükenirken bugün 
nüfusun 70 milyona 
yaklaştığı Türkiye'de 
yayınevleri 1500 kitap 

basmayı çılgınlık 
olarak görüyor. 

müjdesini verdi. 
Tiyatro Kitaplarını başta tiyat

rocular olmak üzere tüm tiyatro 
ilgilileri tarafından okunması ge
rettiğini belirten Özdemir Nutku 
yaptığı açıklamada şunları söyle
di, "Türkiye'de tiyatro ile profes
yonel anlamda ilgilenen insan 
sayısı net olarak 2100 kişi. Bun-

f Hem öğrettiler 
1 hem de dinlettiler 

D
evlet Konservatuvarı'nın 
21 Nisan günü düzenle
diği Barok Akşamı Anado

lu Üniversitesi Sahne Sanatları 
Bölümü Uygulama Sahnesi'nde 
beğeniyle izlendi. Barok Döne
mi'yle ilgili bilgilerin verildiği 
gecede izleyiciler hem dönemle 

, ilgili bilgi edindiler, hem de 
j konser cJinlediler. Geceye ko
nuşmacı olarak katılan Doç. 

'ı Önder Kütahyalı , "Barok döne
mi müzik tarihinin en önemli ki
lometre taşlarındandır. Böyle 
gecelerin müzik eğitim kurum
larına oldukça yararlı olduğunu 
düşünüyorum" dedi. 

Barok Akşamına Dokuz Eylül 
Üniversitesi Devlet Konservatu
varı Keman Sanat Dalı öğretim 
üyesi Prof. Hazar Alapınar , 
Anadolu Üniversitesi Devlet 
Konservatuvarı Yaylı Çalgılar 

Oda Orkestrası Viyola Grup Şe
fi Yusuf Gençay ile Anadolu 
Üniversitesi Devlet Konservatu
varı piyano öğretim elemanı 
Çağdaş Alapınar Gençay; 8. 
Marcello, Henry Eccles, A. Vi
valdi ve G.F. Haendel'e ait ba
rok dönemi eserlerini seslendir
diler. Prof. Hazar Alapınar kon
ser sonrası yaptığı değerlendir
mede, "Alışılmışın dışında bir 
kesimden örnekler sunulmasıyla 
ve açıklamalı olmasıyla Barok 
Döneminin vurgulandığı bu ge
ce, konservatuvarlar arası sanat 
etkileşiminin de yaşanması açı
sından oldukça başarılıydı" de
di. Sanatçılar açısından gecenin 
bir diğer önemi ise baba, kız ve 
damadın aynı sahneyi paylaş
malarıydı. 

..... ........ ôz~e .. ERCE BE .. ................ . 

Göz kamaşbran karolar 
G Lizel. Sanatlar Fakültesi öğ

retim elemanlarından Sa
dettın Aygün'ün Spor Sa

lonuna yaptığı 30 metrekarelik 
karo çalışması beğeni topluyor. 
Çalışmayı yaparken kontrast 

renklere ve bu renklerin uyumu
na dikkat ettiğini söyleyen Ay
gün karoların bütünlük içind , 
duragan olduklarını ancak herbi-

rinin kendi içinde hareketli oldu
ğunu belirtti. 
Yapım aşamasında yedi öğ

rencisiyle çalıştığını vurgulayan 
Aygün ayrıca bu çalışmanın öğ
renciler için de yararlı olduğunu 
ifade> etti. Sadettin Aygün 25 
Mayıs'ta Ankarada bir seramik 
sergisı açacağının da haberini 
verdi . 

dan da şu sonucu çıkarıyoruz 
basılan 1500 kitap bile satılma
dığına göre Türkiye'de tiyatrocu
ların çoğu tiyatro kitabı okumu
yor." Anlaşılacağı üzere Nut
ku'nun belirttiği bu sayıya tiyat
royla amatör olarak ilgilenen in
sanlar ve okuyucular dahil değil. 
Yımaz Öğüt de konuya ilişkin 

olarak, 1500 adet basılan bir ki
tabın 1000 tanesinin zor satıldı
ğını ve bunların basit bir hesapla 
500 tanesinin Türkiye'de öğre
nim gören tiyatro öğrencileri ve 
500 tanesininde tiyatro meraklı
ları tarafından alınmasının bek
lendiğini söyledi. 

Ayrıca Nutku'nun tiyatro ve 
tiyatro oyuncuları ile ilgili olarak 
söylediği şu sözleri ise dikkat 
çekti, "Tiyatro bir üst yapı kuru
mudur, kimliklerini kuramamış 
bireylerle de bu iş yürümüyor." 

Son olarak Boyut Yayınevi'nin 
Türk ve yabancı yazarların 
oyunlarını eşit oranda basmaya 
özen gösterdiğini belirten Öğüt, 
kendini kanıtlamış genç yazarla
rın kitaplarını basmaya her za
man hazır olduklarını vurguladı. 

·· ·· ················'!_·\8.\t .. 9.9..~.E.~ ................... . 

TRT Gençlik Korosu 
Eskişehir'de konser verdi 

U
lusal Egemenlik ve Çocuk 
Bayramı nedeniyle TRT 
Gençlik Korosu 23 Nisan 

Cuma günü Anadolu Üniversi
tesi Sinema Salonunda bir kon
ser verdi. Şef Mustafa Apaydın 
yönetimindeki 83 kişilik koro 
yerli eserlerin yanı sıra yabancı 
eserlere de konserde yer verdi. 
Konserde Şef Yardımcılığını Fe
ruzan Esmergül yaparken; İlke 
Karagöz de piyanoyla koroya eş-
1 ik etti. Türkiye'de bir ilki ger-

çekleştirerek Rock For Fun adlı 
parçayı seslendiren koro üyeleri 
dinleyicinin yoğun ilgisinden 
çok memnun kaldıklarını, kon
serin sıcak bir ortamda sürdüğü
nü belirttiler. Anadolu Üniversi
tesi'nden tüm çocuklara bir ar
mağan olan konser bütün ilköğ
retim okulu öğrencilerine açık 
olarak gerçekleştirildi. 22 par
çanın seslendirildiği konser yak
laşık iki buçuk saat sürdü. 

Yiğit G9NEL 

Trio Su 
Konseri yapıldı 

ANADOLU Üniversitesi Dev
let Konservatuvarı Müzik 
Bölümü'nün konserleri sürü
yor. 14 Nisan Salı günü Sah
ne Sanatları Binasında bu 
sefer de Yrd. Doç. Zenfira 
Zöhrabbekova Oda Müziği 
Öğrencileri bir konser verdi
ler. Trio Su adlı konsere Dic
le Yeşillik (keman), Nil Mert- _ 
kan (viyolonsel) ve Bengi 
Baraz (Piyano) katıldırlar. 
Konserde Beetoven, S. Ales
kerov ve G. Siviridov'un 
eserleri seslendirildi. 

Hizmetiçi 
eğitimde sanat 

Ünlü Jazz gitaristi Önder Focan 
Hizmetiçi Dil Eğitim Merkezi 
için yapılan etkinliğe konuş
macı olarak katıldı. Etkinliğin 
sonunda üç jazz parçası ses
lendirildi. 
ABD'den 2 Nisan'da dönen 
Önder rocan kendisiyle İngi
lizce röportaj yapılmak üzere 
Arş. Grv. Cumhur Dülger tara
fından 20 Nisanda üniversite
mize çağrıldı. Önder Focan'ı 
60 kişilik öğretim elemanları 
topluluğu izledi. İngilizce ya
pılan bu çalışmadan, sorulan 
sorulardan, organizasyondan 
ve üniversiteden çok memnun 
kaldığını belirten Focan'ın 
jazz severlere bir de müjdesi 
var. 1 O Haziran 1999'da 
grubuyla birlikte konser ver
mek üzere Anadolu Üniver
sitesine tekrar gelecek. 

Tiyatro Kulübü iş başında 

A
nadolu Üniversitesi Tiyatro 
Kulübü "Kralın Altınları" ad
lı çocuk oyununu 28 Nisan 

Çarşamba günü Eğitim Fakültesi 
Oda Tiyatrosu'nda sahneledi. 
Kulüp üyelerinin yaıdığı oyunda 
Serkan Tezcan, Cihan Yıldırım , 
Fatma Barut, Rukiye Barut rol aldı. 
Kralın Altınları'nın yönetmenliğini 
Eğıtim Fakültesi son sınıf öğrencisi 
Mürşide Demirkol yaparken genel 
sanal yönetmenliğini ise Eğitim 
Fakültesı Öğretim Elemanlarından 
Ali Öztürk üstlendi. 
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Yükseköğretim Kurulu Başkanvekili ve Yürütme Kurulu Üyesi Prof. Dr. İsmail Tosun: 

Doktora çalışmaları kont.rol altında 
Y

ükseköğretim Kuru
lu(YÖK) Başkanveki
lı ve Yürütme Kurulu 

Üyesi Prof. Dr. İsmail To-
sun, Anadolu Üniversite
si'nde katıldığı bir kon
feransta "Son iki yıldır 

kendisine teklif edilen 
ve yeni açılan dokto

ra programlarıyla il-
gili olarak Yükse
köğretim Kurulu 
çok sıkı bir eleme 
yapmaktadır" 
şeklinde konu
şarak ün iversi
telerdeki fa
kültelere bağlı 
her bölümün 
rastgele dok
tora çalışma
sı başlatama
yacağını 

söyledi. 
YÖK Yü

rütme Kuru
lu Üyesi ve 
Başkanve
kili Prof. 

Dr. İsmail Tosun, Anadolu 
Üniversitesi'nde, 22 Nisan 
1999 Perşembe günü Ata
türk Kültür Merkezi'nde 
"Üniversitelerde Kalite ve 
Akreditasyon" isimli bir 
konferans verdi 

Kalite ve akreditasyon 
Prof.Dr. İsmail Tosun kon

feransta YÖK tarafından iki 
yıldan buyana üniversiteler
le ilgili olarak yürütülen ka
lite geliştirme ve akreditas
yon çalışmaları hakkında 
bilgi vererek konu hakkında 
YÖK tarafından yürütülen 
pilot çalışmalara değindi . 

Pilot p~_el_e_r __ _ 
Uygu lan maya başlanan 

pilot projelerle ilgili olarak 
araştırmaların değerlendiril
mesi amacıyla önümüzdeki 
akademik yıldan itibaren 
başlamak üzere YÖK olarak 
başlangıçta tüm Mühendis
lik ve Tıp fakültelerinde da
ha sonra da kademeli olarak 

diğer fakültelerde yeni bir 
proje uygulayacaklarını söy
ledi. 

YÖK belirleyecek 
Bu projeye göre; hangi 

bölümün (hangi üniversite
nin değil) doktora çalışması 
yapıp hangi bölümün dok
tora çalışması (yüksek lisans 
çalışmaları bu uygulama 
kapsamı dığşında) yapama
yacağı önceden YÖK tara
fından tespit edilecek ve 
doktora çalışması müracaat
ları, daha önce YÖK tarafın
dan geliştirilip üniversite 
rektörlüklerine bildirilen kri
terler dahilinde yapılacak. 
Başvurusu yapı lan dokto

ra çalışmaları YÖK'ün yaptı
ğı uygunluk incelemeleri 
soncunda başlatılacak. 
Ayrıca, daha önceden 

başlatılmış olan doktora ça
lışmaları da incelenerek ilgi
li doktora çalışmasının dur
durulması veya sürdürülme
si yönünde karar verilecek. 

Programlar gözden 
geçırilecek 

Prof. Dr. Tosun başlatılmış 
olan bazı doktora çalışmala
rının niteliklerinin tartışılır 
durumda olduğunu belirte
rek; "Onun için tüm bu prog
ramlar tekrar gözden geçirile
cek. Eğer hakikaten çıtanın 
altında kalan bölümler varsa, 
bu bölümlerin doktora çalış
malarını sürdürmelerine mü
sade etmeyeceğiz. Çünkü, 
doktora eğitimi oldukça pa
halı bir eğitim sürecidir. Bu 
para halkın cebinden çıkıyor, 
ayrıca kaynaklarımız oldukça 
kısıtlı ve bizim bu kaynakları 
rasyonel olarak kullanmamız 
gerekiyor" diyerek konuya 
açıklık getirdi. 

Üniversiteler sıralaması 
Prof. Dr. İsmail Tosun ayrı

ca ilginç bir açıklamada bu
lunarak, İki yıl önce basında 
yer alan ve "Üniversiteler sı
ralaması" başlığı altında ya-

yımlanan haberin Yükseköğ
retim Kurulu'nun bir araştır
ması şeklinde lanse edildiğini 
belirterek "Bu araştırmanın 
YÖK'le hiçbir alakası yoktur. 
Bu araştırma, o zamanki YÖK 
üyesi Mümin Köksoy'un üni
versitelerin performans gös
tergelerine göre kendi başına 
yaptığı bağımsız bir araştıma
dır" şeklinde konuşarak ko
nunun saptırıldığına dikkat 
çekti. 

Prof.Dr.Tosun, üniversite
lerde uygulanacak kalite ge
liştirme ve değerlendime ça
lışmalarının bölüm, fakülte, 
üniversite bazında; ayrıca 
amaçlar, program, öğrenci, 
eğitim öğretim süreci ve öğre
tim elemanı gibi birtakım bo
yutları kapsayacak biçimde 
yapılması gerektiğini, bunun 
için de öncelikle bunlara iliş
kin birtakım standartların 
geliştirilmesi gereğini vur
gulayarak sözlerini tamam
ladı. 

... l:!.a.s.~n ... ı::tüs.~y.i_n ~C?.ÇA.IQR..K .. 

"Yerel yönetimler denetleme yerine rant peşindeler" 

Turizmciden belediyelere suçlama 
B ir turizmciden, meslektaş

larına ve yerel yönetimlere 
ağır suçlama... Aspen Tu

rimı Genel Müdürü Dr. İbrahim 
Birkan , önemli turistik beldelerin 
yeş il• ve doğal güzelliklerini kay
bettiklerine dikkat çekerek, "Tür
kiye' deki yerel yönetimlerin 
önemli bir bölümü denetleme 
görevini yerine getirmek yerine 
rant µeşinde koşuyorlar" dedi. 

Turizm ve Otel İşl etmeciliği 
Yüksekokulu'nun 13 Nisan'da 
düzenlediği panelde bir konuş
ma yapan Birkan, doğa katliamı
nın önlenmesi için bir "Turizm 
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Komiseryası"nın kurulması ge
rektiğini söyledi. Geçtiğimiz yıl, 
Uluslararası Oteller ve Restoran-

lar Birliği (IHRA)'nin "Yeşil Otel
ci" ödülünü alan Dr. lbrahim 
Birkan, bu tür kurumların başta 
İspanya, İtalya ve Portekiz olmak 
üzere birçok ülkede yaşama ge
çirikliğini belirtti. 

Birkan, Türkiye iklimindeki 
aşırı sıcaklık artışı gibi değişiklik
lerin şaşırtıcı olmaması gerektiği
ni ifade etti. Birkan, bazı uzman
lar tarafından dile getirilen ve 
"30 yıl içinde Rize'nin ikliminin 
Adana'nın iklimine ben
zeyeceği" şeklindeki iddiaların 
da dikkate alınmasını istedi. 

......... . .... ~~.~.~t Karat~L .......... . 
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SATILIKOTO 

= Volkswc1gen Golf 
CL 1988 (Kemal 

Özkan, 1456) 

SATILIK ARSA 
Emirce Köyü din

lenme tesisinin 
yanında 560 m• bahçe 

(Sadet Yılmaz 2691 

im SATILIK 
- = 2.ci el .fotoğ~af 

makınelerı l ll!l!!l!l!IJ (Tekin Koçkar, 
~538) 

DUYURULAR 

SATILIK OTO 

il 1998model 
Reno 19 (4 milyar) 

(2033) 

---• SATILIK DAİRE l!lil::l';Pil 80 m* kaloriferli 
üniversite 

evlerinde (Dinçer Sümer 
0.312.4401399 - ;3016) 

SATILIK CEP TEL. 
Siemens S10 

(Hakan Savaş : 
2448) 

a 
a 

Tez yazılır 

Seçil Yüksel 
(1862) 

SATILIK OTO 
Lada Samara 
1993 model 
(Erhan Aras 

2900) 

• 

SATILIK KAMERA 
Sony Video V8 

CCD·F350E 
(1121) 

Anadolu Haber 
haber oldu 

A
nadolu Haber gazetesi, 1. yayın yılın geride bırakırken, 
şimdiye kadar okurlarına sunduğu haberler yanında kendisi 
de "haber" oldu. Anadolu Haber'in hazırlanma aşamalarını 

konu alan ve TRT TV4'de AÖF ders programları öncesinde 
yayınlanan Üniversitemizden Haberler Köşesi için 13 Nisan'da 
gazete merkezindeki yayın kurulu toplantısında çekim yapıldı. 

Ayrıca Radyo A'da yayınlanan Güne Merhaba programına 
Anadolu Haber Yazı İşleri Müdürü Yrd.Doç.Dr. Halil İbrahim 
Gürcan ile spor ve kültür-sanat editörleri Ar.Gr. Haluk Birsen ve 
Ar. Gr. Deniz Kılıç katılarak gazetenin geçen bir yılını 
değerlendirdiler ve yayım sürecini anlattılar. 

Simavi Ödülleri veriliyor 

T
ürkiye Gazetecıler Cemiyeti taraiından 1977 yılından berı ver
ilen Sedat Simavi ödülleriyle, Simavi'nin anısının yaşatılmasının 
yanısıra özellikle genç insanların yaptıkları çalışmaların da 

teşvik edilmesi amaçlanıyor. 
Sedat Simc1vi ,ıdına verilPn ödüller bu yıl fen bilimleri, saglık bil

ınıleri, gör~eı sanatlar, edebiyat, spor, gazetecilik, sosyal bilimler, 
radyo ve televizyon olmak üzere toplam 9 dalda gerçekleşecek . 
Yarışmada her dalın birine ilerine 600 milyon lira para ödülünün 
yan ısıra belge ve Sedat Simavi heykelcigi verilecek. 

Bireysel çalışmaların y;ınısıra grup ç;ılışmc1lc1rın da aday ola
bileceği yarı~mada son katılım tcırihı ise 30 Eylül 1999 olarak 
açıklandı . 

. ..... Çelik Çe!!kya~an 
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Antalya' dan eli bof döndük 
Bayanlar Hentbol Türkiye Kupası Final Four'a yükselme maçlarında 
Anadolu Üniversitesi fırtına gibi esti. Antalya'da oynanan Dörtlü Final 
maçlarında Anadolu Üniversitesi Bayan Hentbol Takımı finale kaldı. 

Antalya'da Kupa hayalleri ile çıkılan 
final maçından Anadolu Ü · sitesi 
YKM Üsküdar Belediy 24 
yeni terek eli boş dönd. · 

T
ürkiye Birinci Bayan Hentbol Ligi'ni 
ikinci sırada bitiren Anadolu Üniversi
tesi Bayan Hentbol takımı Türkiye Kupa
sı'nda da Final Four'a yükseldi. Mersin'de 
15-17 Nisan tarihlerinde oynanan maçlar

da Üsküdar Belediyesi'ni 28-20, İzmir Belediye
si'ni yine 28-20 yenen ve Kastamonu Sağlık 
Spor'la da 23-23 berabere kalan Anadolu Üniver
sitesi grubunu birinci bitirerek Antalya 'da oyna
nacak finallere kalma hakkını elde etti. 

Antalya'da yapılan final maçlarında Antalyalı 
sporseverler birbirinden çekişmeli maçları izleme 
fırsatı buldu. Ana. Ü. yarı finalde lig şampiyonu 
T.M.O. ile karşılaştı. Son derece zorlu geçen maç
ta Anadolu Üniversitesi son gülen taraf oldu ve 
maçtan 25-24 g_alip ayrıldı. Diğer yarı final ma
çında ise YKM Usküdar Belediyesi'ni 34-24 yene
rek finale kaldı. Final maçında 25 Nisan 
1999 günü Anadolu Üniversitesi ile 
YKM karşı karşıya geldi. Anadolu Üni
versitesi YKM final maçından YKM 36-24 
galip ayrılarak Anadolu Üniversitesi'ni An
talya'dan eli boş gönderdi. 

Anadolu Üniversitesi Bayan Hentbol Takımı lig 
ikincisi olarak Başbakanlık Kupası maçını oynamak üzere Ku-
zey Kıbrıs Türk Cumhuriyeti'ne gitti . Antalya'da oynanan Türkiye Kupa-
sı maçlarında umduğunu bulamayan Ana. Ü. Federasyon Kupası'nı kazanarak 
sezonu en azından bir kupa ile kapatmayı hedefliyor. 

Düdüğü 
bıraktılar 
topa 
sarıldılar 
Spor şenliklerinde 
birbirinder zorlu 
karşılaşmalarda 
düdük çalan hakemler 
basketbol şovu 
yaptılar. 

B
irbirinden zorlu 
maçlara sahne 
olan spor şen-

I iklerinde, hakemler 
streslerini basketbol 
oynayarak giderdiler. 

Geçtiğimiz hafta 14 
Nisan günü oynanan 
maçlardan sonra saha
ya çıkan hakemler bu 
defa kendileri oyna
dılar, kendileri dü
dük çaldılar. 

Hakemler, son derece çekişme
I i geçen maçta basketboldan gü
zel örnekler sergiledi. 

İzleyenlere oldukça zevkli da
kikalar yaşatan maçta sportmen
lik, centilmenlik ve basketbol 
zıdına takımlarda oynayan ar-

kadaşlarımızın çıkartması 
gereken önemli dersler 
vardı. 

C>s~an Nuri l?.Y..MAN 

Fethi Heper'e Ödül 

A
nadolu Üniversitesi Beden Eğitimi ve Spor Yükse
kokulu Müdürü Fethi Heper Türkiye Futbol Fede
rasyonu (TFF) tarafından Ödüllendirildi. Türkiye 

Futbol Federasyonu ve Türk Futbol Vakfı (TFV)'nın or
tak değer lendirmes i sonucunda Fethi Heper, Türk Fut
bolu'na yaptığı katkılarından dolayı Onur Belgesi al
maya hak kazandı. Ayrıca Aktüe l Dergisi'nin okuyucu
ları arasında yaptığı ankette de Fethi Heper, Türk Spo
runun en flaş isimleri arasında yer aldı. Ankette İbra
him Kutluay, Mirsad Türkcan, Lefter gibi 20. yüzyılda 
Türk Sporu'na büyük katkıları olan isimler de seçilen 
sporcular arasında yeraldı. Düzenlenen ankete 7 bin 
okur katılarak değerlendirmede bulundu. Fethi Heper, 
TFF ve TFV'nin Onur Belgesi ile Aktüel Anketi üzerine 
şöyle konuştu: 

İnsanların beni beni böyle onure etmesi güzel birşey. 
Binlerce sporcu arasından seçilmekse çok daha güzel 
Anadolu Üniversitesi'nin bir mensubu ve akademisyen 
bir futbolcu olarak, Anadolu Üniversitesi'nin adını 
duyurmak çok mutluluk verdi. 

Daire 
Başkan I ı ki arı 
Kupası değişti 

HER yıl geleneksel olarak düzen
lenen Daire Başkanlıkları Ku
pası bu yıl oynanmayacak. 
Anadolu Üniversitesi çalışanla
rın kıyasıya mücadele ettiği 
Daire Başkanlıkları ve Fakülte 
Yüksekokul Futbol Turnuvaları 
tarihe karışt ıl a r . Bu yıl getirilen 
yeni düzenleme ile Bu iki per
sonel turnuvası Rektörlük Ku
pası adı altında birleştirilerek 
tek turnuva düzenlenecek. Ön
ceki yıllarda bu iki turnuvanın 
galibi olan takım birbirleri ile 
Rektörlük Kupası için karşı kar
şıya geliyordu. Turnuvada ta
kımlar öğrenci-işçi sattüsünde 
olan personelden de en fazla 
üç oyuncu oynatabilecekler. 
Birimlerinde oluşturulan takı
mın 20 kişilik kadrosuna gire
meyenler de bir başka birimin 
takımında oynayabilecek. Bu• 
değişikliklerle turnuvada daha 
faz la kişinin katılımı hedef
len iyor. 

Anadolu super 
lig yolcusu 
TÜRKİYE Üniversiteler Birinci 

Futbol Ligi'nde mücadele 
eden Anadolu Üniversitesi, 
Gazi Üniversitesi'nin ardın
dan ligi ikinci s ırada bitirdi. 
Ana. Ü. oynanan maçlarda 
att ı ğı 11 gol ile en faz la gol 
atan takım oldu. Ayrıca Ana
dolu Üniversiteli futbolcular 
müsabakalar boyunca hiç kır
mızı kart görmeyerek sport
menlik adına iyi bir örnek 
oluşturdu l ar. Ankara Üniver
sitesi ile oynanan maç sonrası 
Ankara Üniversitesi'nin taraf
tarları Anadolu Üniversitesi'ni 
taşıyan araca sa ldırdıl ar. An
kara Üniversitelilerin bu hare
keti sportmen i ik ve üniversite
lilik bili ncine gölge düşürdü. 1 

f Konservatuvar' ın 
boynu bükük 
SPOR şenliği kapsamında yer 

alan futbol turnuvasında, geç
tiğimiz cuma günü Edebiyat 
Fak. ile Devlet Konservatuarı 
arasında oynanan maç Edebi
yat Fak . 'ın 14-2 üstünlüğü ile 
sona erdi.Geçtiğimiz cuma 
günü saat 12.00'da başlayan 
maça her iki takımın taraftarı 
da büyük ilgi gösterdi. Baştan 
sona Edebiyat Fak.'ın üstünlü
ğünde geçen maçta sahadan 1 
boynu bükük ayrılan taraf 
konservatuar oldu. 
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ukerşen Başkan 
Anadolu Üniversitesi eski rektörlerinden 
Prof. Dr. Yılmaz Büyükerşen, 18 Nisan 
seçimini kazanarak Eskişehir Büyükşehir 
Belediye Başkanı oldu. 

Nisan seçimleri Eskişehir ve 

8 Prof. Dr. Yılmaz Büyükerşen 
için yeni bir dönemin başlangı
cı oldu. Yerel Yönetim seçimle
rinden başkan olarak çıkan Bü-

yükerşen yıllarca Anadolu Üniversitesi çatısı al
tında yürüttüğü hizmetlerini artık Eskişehir Bü
yükşehir Belediyesi Başkanı olarak sürdürecek. 

Hayatının büyük bir bölümünü Eskişehir'e 
adayan Büyükerşen 1936 yılında Eskişehir'de 
doğdu. 1962'de Eskişehir İktisadi ve Ticari İlim
ler Akademi'sinden mezun oldu. 1966 yılında 
doktor, 1968 yılında doçent ve 1973 yılında da 
profesör olan Büyükerşen 1976 yılında Eskişe
hir İktisadi ve Ticari İlimler Akademisi Başkan
lığına seçildi. 1982 yılında uygulamaya konu
lan ve bugün 600.000'den fazla öğrenciye yük
sek öğrenim fırsatı yaratan projeye de imza atan 
Büyükerşen, 1982 yılında Anadolu Üniversitesi 
Rektörlüğüne getirildi. 

Anadolu Üniversitesi'nin gelişiminde önemli 
katkıları bulanan Büyükerşen 1987 yılında Ana
dolu Üniversitesi Rektörlüğüne ikinci kez atan
dı . Açıköğretim Fakültesi, Engelliler Entegre 
Yi.iksekokulu, Mediko Sosyal Hastanesi, Sivil 
Havacılık Yüksekokulu ve okulun havaalanı, 
İ~itme Engelli Çocuklar Eğitim Merkezi, Beyin 
Ozürlü Çocuklar Eğitim Merkezi gibi çok sayı
da birim Büyükerşen'in rektörlüğü döneminde 
Anadolu Üniversitesi ve Eskişehir'e kazandırı
lan yapılar oldu. Eskişehir'in yeni Büyükşehir 
Belediye Başkanı Yılmaz Büyükerşen, 1993 yı
lından bu güne kadar Ana. Ü. İletişim Bilimleri 

Enstitüsü Müdürlüğü'nü yürüttü. Fransa 
Cumhurbaşkanı François Mitterand im
zalı Legion D'Honneur Nişanı ve Avus
turya Hükümeti Bilim, Sanat ve Kültür'de 
Birinci Derecede Liyakat Nişanı'na sahip 
olan Büyükerşen, ayrıca yaptığı ça l ışma
larından dolayı Fransa Ulusal Havacılık 
ve Uzay Akademisi'nden de ödül ald ı. 

Türkiye'nin ilk balmumu müzesi 
olan, Atatürk ve Cumhuriyet Tarihi 
Balmumu Müzesi de Yılmaz Büyü
kerşen tarafından yapıldı. Türkiye'nin 
birçok yerinde yine Prof. Dr. Yılmaz 
Büyükerşen imzasını taşıyan yüzlerce 
Atatürk büstleri ve anıtları bulunuyor. 
Bunların bir bölümünü Eskişehir'in il
çe ve köylerinde bulunan büst ve 
heykeller olu_şturuyor. 

Anadolu Universitesi'ne, öğ
rencilerine ve dolaylı olarak Es
kişehir'e çok çeşitli alanlarda 
hizmet veren Yılmaz Büyü
kerşen artık Eskişehir'e doğ
rudan hizmet etmek için 
cübbesini çıkarttı. Artık Es
kişehir Büyükşehir Belediye 
Başkanı olarak çalışmaları-
nı sürdürecek olan Büyü
kerşen'in Eskişehir'e daha 
pek çok şey kazandıraca
ğına inanıyoruz 

Osman Duman .......... .................. , ....... .. 

Çok yönlü bir 
yapıya sahip 
olan Yılmaz 
Büyükerşen 

sosyal bir insan 
olmasının 
yanısıra 

gazetecilik, 
heykeltraş/ık 

gibi 
meziyetlere de 

sahiptir. Bu 
hareketli 

yaşamda en 
büyük 

destekçisi de 
eşidir. 

Eskişehirliler, çok iyi tanıdıkları 
Prof. Dr. Yılmaz Büyükerşen'i 

Büyükşehir Belediye Başkanlığına taşıdı 
18 Nisan'da Yerel Yönetim Seçimlerinde 

seçmelerin partilerden çok adaylara oy 
verdiği görüldü. Bu durumun en iyi 

göstergesi Prof. Dr. Yılmaz 
Büyükerşen'in, DSP'nin mil

letvekili seçimlerinde 
Eskişehi r'de aldığı %36.20'1ik 

oy oranının üzerine çıkarak 
yerel yönetim seçimlerinde 

%42.94'1ük bir oyla 
Eskişehir Büyükşehir 

Belediyesi Başkanı 
olması . Anadolu 

Üniversitesi Rektörlüğü 
görevi sırasında· 

Açıköğretim Fakültesi, 
iletişim Bilimleri 

Fakültesi, Sivil 
Havacılık Yüksekokulu 

gibi pekçok ilke imza 
atan Yılmaz 

Büyükerşen'in 
Büyükşehir Belediye 

Başkanlığı görevinde de 
aynı başarıyı göstereceğine 

inanıyoruz. 


